

KAMI pemimpin negara telah me- negaskan betapa per- lunya adat resam, kebudayaan dan ke- senian b e r b a g a i bangsa keturunan di- galak dan di-hindangi demi untuk mentahin- kan persefahaman antara satu sama lain.

Jika seni dan budaya bertaga2 kaum di-sibar- kan melalui akhbar2 dan majalah2 serta menerusi alat2 sebaratan am yang lain, maka sa-tiap orang akan dapat mempelajari dan mengetahui seni dan budaya orang lain.

D-Singapura umpama- nya seni dan budaya be- raga2 bangsa keturunan dalam masharakat Repe- blik ini di-berikan segala galakan yang di-perlu- kan tidak ada sebarang sekatan yang di-kenakan untuk seni dan budaya sa-satu bangsa berkem- bang dengan bebas.

Satu pemertakan yang di-adakan di-Bocody Road bar2 ini harus di- berikan sa-tunggai pelan kerana berjaya memper- semahakan sa-satu per- tujahan silat yang mengka- hannya.

Saya rasa pertunjuk- an seperti ini patut di-ber- kan galakan yang peroh serta juga tari2? Melavu asi yang di-persembah- kan oleh beberapa badan seni di-Singapura.

Seni dan Budaya Me- la- nu harus di-sebarkan de- ngan luas bagi untuk pe- ngeahuan orang-orang. Pehak Talivshen Singa- pura tentu dapat me- mainkan peranan yang penting untuk tujuan ter- sebut.

Ada-lah leleh baik in- el jika pehak RFS meng- adakan satu acara sa- kani mada sa-minggu sa-kali atau sa-minggu untuk yang di-Khaskan untuk pertunjukan seni dan bu- daya Melavu.

**KENDI HIAWAN,** Singapura.

Singapura.

# Malam Pesta: Tahniyah kpd penaja dan beberapa kritik

KAMI ucapkan tah- niyah dan di-hin- gi dengan sekalong bu- nga atas kejayaan Enche Basri Aliang selaku Guru Silat dan Pengelola Malam Pesta yang telah di- adakan di-Pondok PEKERBUNG KERA- NA pada malam 17,7, 1971 yang lepas itu.

Kami mashaakat Ba- wean di-Pulau Singapura ini samadz gamas an- berpekat untuk memper- torani leleh deket lagi kesenian orang Melavu kapada saundarez Kita bangsa iah dan bertam- bah meriah-nya pula pa- da malam itu dengan ada- nya Enche Ghazali Is- mail, beliau pula telah di- anugerah dengan pangkat "Panglima ter-Khormat."

Tetapi apa yang me- muskhlikan hati kami, terutamanya kami ma- sharakat keturunan Ba- wean apa yang kami ha- rapkan pada malam itu ada-lah hampa belaka, malahan membiutkan kekehewanan.

Pada malam yang kami anggap bersejarah itu be- sianan pula dengan ta- rakan main kapak-rakar2 yang sangat indah dari Jodoh Bharu.

Terdengar dengan je- las di-telinga kami apa yang telah di-sungut oleh mereka itu.

Kad yang berharga \$2.00 di-phitu masuk, tetapi mana-kah tempat duduk? Dan di-mana-kah ahli2 Jawatanknasa Pengelola? Banyak-lah lagi su- ngutan yang telah kami dengar dari penonton.

Sepanjang pertunjukan itu rakan2 kami itu chu- ba beruti-lan sahaja. Sudah-lah begitu mere- ka itu tak dapat melihat pertunjukan kerana di-tingat sempurna kerana di-tingat dong oleh kepala orang2 yang berdiri leleh tinggi dari mereka.

Sudah-lah bagitu meng- ikut pada jadual asal-nya sesudah habis pertunjuk- an mereka akan hidang- kan jannan Nasi Beryanl.

# PERPENSIS ADAKAN MALLIS SHUKOR

30 SEP 1971 SINGAPURA, Rabu. Persatuan Pencak Silat Singapura (Perpen- sis) akan mengadakan satu mallis kesukoran kerana selamat kembal- nya penangong kepala- Halil Yacoob bin Halil Mohamed.

Mallis tersebut akan di-langsungkan di-Mad- rasah Al-Ma'arif, Ipoh Lane pada hari Sabtu, 2 Oktober mulai jam 9.30 malam.

Seuasaaba Persatuan itu, Enche Abdulah Awang menjelaskan ba- hawa mallis tersebut berus di-adakan untuk menghantar kepulauan Halil Yacoob yang baru memamatkan perkhid- matannya sebagai Duta Singe- pura ka-Filipina.

Halil Yacoob telah menjadi penangong Pers- tuan Pencak Silat Si- neapura itu sejak mulai ia di-tubuhkan pada ta- hun 1969.

Enche Abdulah menve- ru semua anggotaz Per- pensis supaya hadir da- lam mallis itu. Jannan tergan akan di-hidang- kan.

**FINSO TUA** Singapura.

Singapura.